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Hierbij presenteer ik het jaarverslag van de
Bernardus van Bockxmeerschool.

 In dit jaarverslag kijken we terug op het
schooljaar 2022-2023. We benoemen een
aantal verplichte onderdelen. Tevens is er

een overzicht van de stand van zaken
betreffende een aantal ontwikkeldoelen.
 Heeft u vragen naar aanleiding van dit

verslag? Neem contact met mij op. 
 

Gonny van Zelm, schoolleider



evaluatie
 

Algemeen
Naar aanleiding van een pilot “vaste
vervanging” van onze collega's op de

Mariaschool mochten alle Pentascholen
vaste vervanging voor vier dagen op de

eigen school organiseren. Met het huidige
personeelstekort een uitdaging om te

werven aangezien de invalpool LEEG was.  
Intern boden twee leerkrachten aan een

dag extra te willen werken in dit kader. Heel
gelukkig waren wij toen er reacties op de

vacature kwamen. Wij konden Marijke
Renkema aantrekken en dat bleek een

"gouden match” te zijn. Het leverde ook een
dubbel gevoel op, omdat er ook

Pentascholen nog een tekort hadden en/of
helemaal geen plusleerkrachten (zoals we

de vaste vervangers noemen) konden
aantrekken.

 
De ouderbetrokkenheid konden we dit

schooljaar weer vergroten door de ouders
binnen te ontvangen op afgesproken data.
We hebben het binnenkomen zonder ouders

wel vastgehouden om de rust binnen de
school te bewaren en de zelfstandigheid

van de leerlingen te vergroten.

Het wekelijkse bericht van de schoolleider via
KWIEB en de update van de groepsleerkracht
levert goede reacties op van de ouders. Zij
krijgen zo een goed beeld wat er op school

plaatsvindt.
 

Eind februari werd de pandemie opgeheven en
kon de leerplicht weer in alle ernst worden

nagekomen. Een nieuw stroomschema is met
alle scholen gedeeld en het toezicht

verstevigd.
 

Op 20 maart 2023 werd de interne audit van
Penta afgenomen. Er zijn lesbezoeken geweest

in alle groepen en interviews met ouders,
leerlingenraad, kwaliteitscoördinatoren en

schoolleider.
 

N.a.v. de ontwikkelvraag die gesteld is: "Wat
brengt het thema breinvriendelijk lesgeven

eigenlijk (tov een rijk onderwijs, ‘gewoon een
goede les’)?” Antwoord: "Nog meer

betrokken leerlingen! én: kennis beklijft beter,
informatie krijgt een vaste plek in het

geheugen, leerlingen zijn meer ontvankelijk
voor kennis.”

 
 



evaluatie
 

De schoolanalyse behoeft onderbouwing en
ook op Pentaniveau zien we daarin een

behoefte. Voor nu is de analyse op
groepsniveau een volgende stap voor onze

school. 
Wat betreft het breinvriendelijk leren: dit is
zichtbaar in de school. Leerkrachten zijn

trots en zouden wel meer willen laten zien.
Het breinvriendelijk leren is een "tool”om ons
doel van Leffendig Onderwijs vorm te geven.
Hoe trek je dit door op teamniveau? Dat kan

een volgende stap zijn.
Twee zaken verdienen aandacht in de

school:
-het rapportfolio (door leerlingen,

leerkrachten en ouders is daar stevige
feedback op)

-thematisch onderwijs: niet zichtbaar in alle
groepen, lijkt geen structuur te hebben.

School herkent zich in beide zaken en deze
staan op de agenda van de betreffende

werkgroepen.
 

Leerkrachten
Met inzet van de plusleerkrachten hebben
we dit schooljaar ons onderwijs volledig

kunnen continueren. 
 
 

Het heeft op gezette tijden (griepperiode) toch
weer veel flexibiliteit van alle betrokkenen

gevraagd. En dan ontdek je de kracht van dit
team waar we met elkaar en SAMEN staan

voor het beste onderwijs op onze school. En
dan kan het voorkomen dat de vakdocent
gymnastiek voor een kleuterklas staat. Dat

noemen we leffendig!
De plusleerkrachten brachten ook veel extra's:

werkdrukverlaging door inzet in de klas
waardoor de groepsleerkracht tijd kon

besteden aan administratie e.d. Inzet van
talenten: filosoferen met juf Marijke. Maar er

was ook tijd voor het begeleiden van de nieuw
opgerichte leerlingenraad!

Onder leiding van Marjolein van der Klooster
heeft het team zich kunnen professionaliseren

aan het samenwerken aan kwalitatief
hoogstaand onderwijs voor alle kinderen. 

 
Leerlingen

We zien nog steeds een duidelijke daling of
terugslag in de zelfstandigheid en

zelfredzaamheid van de jongste leerlingen. 
Dat betekent dat er onderwijstijd naar het
bevorderen van deze zelfstandigheid en

zelfredzaamheid weglekt! 
 



evaluatie
 

DHet is echter een noodzakelijke
randvoorwaarde om tot leren te komen.

 
Het hulpplan technisch lezen voor de

leerlingen uit de groepen 3 en 4 van vorig
schooljaar hebben we voortgang gegeven

uit ons NPO budget. Voor de groepen 4-5 is
in datzelfde hulpplan een uur per week
opgenomen voor leesmotivatie om het

technisch lezen te bevorderen.
 

We werken in een pilot nauw samen met het
inclusie team van Parlan om preventief te
kunnen insteken op versterking van sociaal

emotioneel gedrag; het lijkt wel of daar nog
steeds meer behoefte aan is en niet alleen

op schoolniveau maar ook in de
thuissituatie.

 
 

Huisvesting
Het schurenblok op het plein is mede met

subsidie van Gemeente Hoorn en
 sportzaken verplaatst naar de zijkant van

het plein. Hierdoor ontstaat een vrij zicht en
is de veiligheid met betrekking tot toezicht

houden vergroot.

Het rekenplein is aangelegd achter de
sportzaal en afges;oten voor de buurt.

Met ingang van het nieuwe schoojlaar zal dit in
gebruik worden genomen.

 
De groepen 3 t/m 5 zijn dit schooljaar met

nieuwe leerlingsetjes gestart. Het is licht van
kleur en omdat alle tafels even hoog zijn geeft
het een rustige uitstraling. De stoelen hebben

verstelbare voetensteuntjes.
 

Helaas ondervinden we regelmatig last van
ongewenst bezoek met ongewenst gedrag op

het schoolplein. We zijn echter openbaar
terrein.

We blijven hierover in contact met wijkzaken en
handhaving.

 
Groep 8 heeft de musical kunnen opvoeren op

de locatie van de OSG.
 

Het zomerfeest vormde weer een geweldige
afsluiting van het schooljaar. 



CORONA en GEVOLGEN
 

Het NP Onderwijs is er voor herstel
en ontwikkeling van het onderwijs

tijdens en na corona.
 

Met extra geld kunnen scholen voor
het tweede jaar hun leerlingen en
leraren helpen coronavertragingen

aan te pakken.
 

Iedere school maakt een schoolscan
en stelt een programma op. Het
team maakt keuzes en legt deze
voor aan de MR ter instemming. 

 
Na de uitvoering wordt het plan (en

de resultaten)  geevalueerd en
bijgesteld en/of  geactualiseerd

voor het volgende jaar.
 
 

KWALITEIT
 Ter borging zijn lopende processen

ondergebracht in documenten
Kwaliteitskaders. Deze worden door

de werkgroepen, schoolleider en
specialisten jaarlijks geëvalueerd.

 
PERSPECTIEF OP SCHOOL (POS) 

Dit document is in september
bijgesteld en zichtbaar in Scholen op

de kaart.



 

Keuringen uitgevoerd
 

 Speeltoestellen, speellokaal,
 blusmaterialen,

ontruimingsinstallatie 
DCI, 

herinspectie
 brandveiligheid

 

Risico inventarisatie &
evaluatie 

 
We maken gebruik van het

instrument van Arbomeester.
Checks zijn besproken 

in de MR

 

Ontruimingen
 

 Aangekondigd 
één

 
 Onaangekondigd 

géén

BHV 
BHV-ers Fabian, Salim,
Marinella, Naomi, Mark,

Anita, Marjan, Carla
 

 Ontruimingsleider 
Carla Druijf

 
Welzijnscheck

 
Deze is 

afgenomen onder het
personeel en besproken 

 met de MR.
 

 

Ongevallen 
registratie 

 
Eén ongeval met letsel 

op plein en één ongeval 
in de gymzaal.

 

 



 
VAKMANSCHAP 

 
Op 9 september vond de start plaats o.l.v.

Marjolein van der Klooster gericht op
opbrengstgericht en boeiend onderwijs. Deze dag

lag de focus op het breinleren.
 

BeweegWijs heeft de workshop op 27 september
aangeboden.

 
De inspiratiedag van de ICU groep van Penta op 7

oktober werd gestart op eigen locatie met een
rekenimplementatie van de nieuwe rekenmethode.

In de middag waren erg verschillende workshops op
het Spectrum.

 
Het tweede aspect van het boeiend onderwijs vond

plaats op 23 november en was gericht op
klassenbezoeken met coaching, gevolgd door

teamleren met reflectieve vergadering.
 

De derde dag van het boeiend onderwijs bestond
uit waarnemen en begrijpen voor ingrijpen met hulp

van ssysteemdenken en was op 10 februari.
 

En op 1 juni was er nog een coachingsdag met
klassenbezoeken en teamleren met reflectieve

vergadering.
 

Op 26 juni was de start van het Bewegend rekenen
met BeweegWijs.

 

VAKMANSCHAP
Drie personeelsleden hebben de studie

tweedaagse van BeweegWijs bijgewoond.
 

COMMUNICATIE
 De ouderapp KWIEB is volledig ingeburgerd en ouders

ontvangen regelmatig een update over wat er in de
klassen gebeurt.

 
 Vanuit de schooleiding is er wekelijks een update van

schoolse zaken.
 

Er zijn vastgestelde momenten dat de ouders welkom zijn
in de school (in de week voor of na een vakantie). In

oktober zijn er meekijkdagen geweest, waarbij ouders in
de klas ook lessen konden bijwonen.

 



B E W E E G W I J S  

 

M E T  B E H U L P  V A N  D E  N P O

S U B S I D I E  K O N D E N  W E  D E

B E W E E G W I J S - I N S T R U C T I E

D O O R  T R A I N E R S   V O L L E D I G

V O O R T Z E T T E N .

ONZE
AANDACHTS
PUNTEN VAN

HET AFGELOPEN
JAAR

MUZIEK

 

 DE  MUZIEKLESSEN KONDEN D IT

JAAR NOG GEGEVEN WORDEN.  D IT

WAS OP VERZOEK VAN OUDERS EN

KON U IT  HET  NPO BUDGET WORDEN

BEKOST IGD.

 
RAPPORTFOLIO 

 
MIJNRAPPORTFOLIO WORDT GEBRUIKT OM DE VOORTGANG EN DE

DOELEN VAN DE LEERLINGEN TE BEWAKEN. 
UIT EVALUATIE BLIJKT HET BIJGESTELD TE MOETEN WORDEN NAAR

MINDER EN BEKNOPTER. 

NPO SUBSIDIE (TWEEDE JAAR)
 

INZET TEAMONDERSTEUNER:
DOEL: HET VERHOGEN VAN DE ONDERWIJSKWALITEIT (VERSTERKEN VAN

PEDAGOGISCHE EN DIDACTISCHE VAARDIGHEDEN VAN DE LEERKRACHT)
 

INZET VAN ONDERWIJSASSISTENTEN EXTRA:
DOEL: PERSOONLIJKE FEEDBACK VOOR DE LEERLINGEN EN PERSOONLIJK-

OF GROEPSBEGELEIDING.

NPO SUBSIDIE
 

INZET: AANSCHAF VAN CHROMEBOOKS VOOR LEERLINGEN EN PERSONEEL.
 

INZET: SCHOOLJUDO (OP VERZOEK VAN OUDERS)
DOEL: DISCIPLINE EN BEHEERSING LEREN, ZODAT DE LEERLINGEN BETERE KEUZES IN

HET LEVEN KUNNEN MAKEN.



RESULTATEN EINDTOETS
 

We hebben deelgenomen aan
 de IEP eindtoets. Scholen worden dit
jaar niet beoordeeld op de resultaten
door de Inspectie van het Onderwijs.
Zo wil de inspectie rekening houden

met de omstandigheden die zijn
ontstaan door de maatregelen

vanwege het coronavirus.
De eindresultaten waren naar

verhouding en goed.

VERWIJZINGEN 
S(B)O 

 
Er is één TLV 

(toelaatbaarheidsverklaring) 
aangevraagd voor 
toelating tot het 

SVO.

SCHORSEN & 
VERWIJDEREN

 
 Er zijn geen schorsingen 

of verwijderingen 
geweest.

KLACHTENREGISTRATIE/
VERTROUWENSPERSONEN 

 
Er zijn geen klachten ingediend via

onze procedure. De
vertrouwenspersonen zijn niet

benaderd.



TEVREDENHEIDSONDERZOEK & VEILIGHEIDSBELEVING ONDER KINDEREN
 

 In november 2022 vullen alle leerlingen van groep 6 t/m 8 een vragenlijst van VENSTERS in.
Dit laat ons zien hoe tevreden leerlingen zijn over de school. We lezen er ook hoe het gesteld
is met de sociale veiligheid van onze leerlingen. De rapportage is te vinden op Scholen op de

kaart. Vensters stuurt de rapportage direct door naar de inspectie van onderwijs, waarmee we
voldoen aan de wettelijke verplichting.

Het leerlingenonderzoeken het oudertevredenheidsonderoek is besproken met team en MR.
 

BURGERSCHAP
 

 Twee teamleden hebben
een stand van zaken

gepresenteerd aan het
team. Zij hebben de zorg

op zich genomen dat
burgerschap onderdeel

wordt van het
lesprogramma binnen het

thematisch werken.

WETENSCHAP &
TECHNIEK

 
Binnen Penta is er een

nieuwe coördinator
aangesteld en zij heeft

de school bezocht. 
Het techlab op

D'Ampte is niet bezocht
omdat onze groepen te

groot zijn. 
Het PET event is

bezocht door groep 7.
 



Deze  mindmap  is onderlegger op de studiedagen van het team over het
opbrengstgericht en boeiend onderwijs.


